
INTERPELLATION

Hur går det med arbetet för att skydda träd och 
mark längs discgolfbanan på Skutberget?

Efter en tillsynsanmälan år 2021 från oss i Karlstadpartiet om hur aktiviteten i discgolfbanan 
på Skutberget skadar träden och naturen tillsattes en utredning där en arborist fick i uppdrag 
att inventera skadornas omfattning. Denna följdes sedan av en fördjupad inventering som 
visade att hela 174 (!) träd längs banan fått någon form av skador och att dessa åsamkats av 
att ”upprepade gånger ha träffats av de hårda discar som använts i området”. 

Kommunen lovade då att åtgärder skulle vidtas för att skydda träden och för att discgolfba-
nan skulle kunna vara kvar på platsen. I en artikel i VF den 24 april 2023 kunde man bl a läsa:

”– Vi har tillsammans med discgolfklubben kommit överens om vissa åtgärder som vi gör på hål 
11 och hål 12, som båda ligger utanför strandskyddat område. Det handlar bland annat om att 
lägga ut flis på marken för att skydda ytliga rötter och att bekläda träden på något sätt, säger 
Mikael Eskilsson, verksamhetschef för is och grönt på Karlstads kommun.

Flis har redan lagts ut vid de kritiska platserna vid hål 11 och 12, men arbetet med att klä in de 
utsatta träden har inte kommit igång än.

– Det ska ske inom kort vad jag vet. Sedan kommer vi att gå vidare med de här åtgärderna om 
det hela faller väl ut, säger Mikael Eskilsson.”

Till kultur- och fritidsförvaltningens 
ordförande Robert Halvarsson (mp)

Karlstad den 12 maj 2024



Nu har tre år gått sedan vi gjorde tillsynsanmälan. Och ett år sedan kommunen lovade att sät-
ta igång med åtgärder. Vid en rundvandring på Skutberget ser jag idag få om ens några spår av 
de åtgärder kommunens is- ochgröntchef Mikael Eskilsson talar om i artikeln. Istället ser jag 
hur skadornas omfattning längs banan eskalerat ytterligare. Med ännu fler träd som fått svåra 
skador och som till och med fått tas ner. Och med ett ökat och allt mer visuellt synligt slitage 
på den oskyddade undervegetationen och trädrötterna längs banan.

Med anledning av ovanstående har jag för Karlstadpartiets räkning följande frågor till kultur- 
och fritidsförvaltningens ordförande Robert Halvarsson (mp):

1. Vad hände med det arbete som skulle påbörjas 2023?
2. Varför dröjde det två år förrän ni, skadornas stora omfattning till trots, tog initiativ till 

skyddsåtgärder?
3. Hur ser planen ut för arbetet framåt? 

Peter Sörensen
För Karlstadpartiet Livskvalitet


